



LAMPES LONGUE DURÉE

S'éclairer dès la tombée du soir peut être un réel défi pour ceux qui vivent dans les zones rurales d'Afrique sub-saharienne, où seul 10% de la population a accès à l'électricité. Exploitant l'énorme potentiel de l'énergie solaire en Afrique, Lagazel produit des lampes solaires portables et robustes en métal, qui sont également économiques et recyclables. Ces lampes existent en deux modèles, chacune avec une durée de vie de cinq ans : la LK1500, qui procure de l'éclairage pendant 20 heures consécutives, et la LK300, qui dispose d'un chargeur de téléphone intégré. Allez sur lagazel.com pour de plus amples informations.



LONG-LASTING LAMPS

Lighting after dark can be a major issue for those living in rural areas in sub-Saharan Africa, where only 10% of the population has access to electricity. Harnessing the huge potential for solar power in Africa, Lagazel produces portable, robust solar lamps made from metal, which is both economical and recyclable. There are two models of lamp, each with a five-year lifespan: the LK1500, which provides lighting for up to 20 hours at a time, and the LK300, which has an integrated phone charger. Visit lagazel.com for more information.